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Styrelsens framställan till årsstämman 2012 angående:

Fjärrvärme till garagen

Bakgrund
En motion som kom till årsstämman 2011, om att dra in fjärrvärme till varmgaragen, 
alt. alla garage.
Styrelsen har då rådfrågat energirådgivaren i Östersunds Kommun, Åke Möhring.
Möhrings åsikter har vi skickat ut till alla med januari protokollet.

Förslag
Styrelsens förslag är att invänta en elförbrukningsmätning i en garagelänga samt 
motorvärmare. Sedan kan man ta ett beslut på ev. åtgärder som att :

a) ta bort resterande aerotemprar, och montera in motorvärmaruttag.

b) att ha det som det är idag, med ev. reparationer i framtiden.

Styrelsen föreslår årsstämman

att invänta på svaret från utredningen från elförbrukningen i varmgaragen och 
motorvärmare sedan ta ett lämpligt beslut i frågan.


